

GAP38P

寵物空氣清新機 Pet Air Purifier

產品功能 Product Features

- 360° 環繞進風風道，全方位捕捉空氣中漂浮的寵物毛髮
 - 外層可替換式靜電棉，強力吸附毛髮，撕拉即可更換，保養方便
 - CADR 潔淨風量達 315 m³/h *
 - 透明視窗設計，可直接看到吸毛效果與濾網狀態
 - 多層濾網系統，專為寵物家庭設計，淨化與除臭一次完成
 - 採用寵物靜電棉 + Ag+ + H13 HEPA + 活性炭（寵物除臭酶）4 合 1 濾網配置
 - 濾網建議約每 6 個月更換一次
1. H13 HEPA 濾網，可過濾高達 99.97%** 的空氣中污染物
 2. 活性炭濾網有效去除寵物異味，對氨氣、硫化氫與醋酸的去除率超過 99%***
 3. Ag+ 銀離子濾網：具抑菌、除味與抑制微生物生長效果
- 負離子功能：可釋放大量負離子，加強物理吸附與除臭能力
 - 內建 UV 紫外線燈，進一步提升殺菌效果
 - 可替換式貓抓板，材質舒適且耐用
 - 內附彩色玩樂球，既是空氣清新機又是貓咪玩具
 - 頂部休息平台設計穩定，滿足貓咪攀爬與高處休息的天性
 - 功率：38W
 - 電壓：DC 24V
 - 運作時分貝：≤65dB
- 360° surround air duct design for comprehensive capture of airborne pet hair
 - Replaceable outer electrostatic cotton layer that effectively adsorbs floating pet hair and is easy to peel off and replace
 - Clean Air Delivery Rate (CADR): 315 m³/h *
 - Transparent window allows users to visually monitor hair suction performance and filter condition at a glance
 - Multi-layer filtration system specially designed for pet households, combining purification and deodorization in one step
 - Filter configuration: **4-in-1 system** consisting of pet electrostatic cotton, Ag+ filter, H13 HEPA filter and activated carbon (pet deodorizing enzyme)
 - Recommended filter replacement cycle of approximately **6 months**
1. H13 HEPA filter capable of capturing more than **99.97%**** of airborne pollutants
 2. Special activated carbon filter effectively removes pet odors, with over **99% removal efficiency***** for ammonia, hydrogen sulfide and acetic acid
 3. Ag+ silver ion filter helps kill bacteria, neutralize odors and inhibit microbial growth
- Built-in negative ion function produces large amounts of negative ions to enhance physical adsorption and odor elimination
 - Integrated UV light for additional sterilization and hygiene improvement
 - Replaceable cat scratcher made of comfortable and durable material
 - Colorful play balls included to stimulate cats, making the product both an air purifier and a cat toy
 - Stable top resting platform that satisfies cats' natural instinct to climb and rest at higher positions
 - Rated power : **38 W**
 - Power supply: **DC 24V**
 - Operating noise level : ≤65dB

*CADR 由工廠內部實驗室根據 GB/T 18801 測試方法進行測試，是使用最大模式設定運行時的結果。

**數據來源：廣州檢測認證集團有限公司，報告編號：No. 210249189。

***寵物異味去除率指對氨氣、乙酸及硫化氫等常見異味氣體的去除效果，相關數據來自內部測試報告。

*CADR is tested by the factory's internal laboratory according to the GB/T 18801 test method, and represents the results obtained when operating at the maximum mode setting.

**Data source: Guangzhou Testing & Certification Group (No. 210249189)

***Odor removal rate: tested on ammonia, acetic acid, and hydrogen sulfide (internal testing)



配件

Accessory

4-IN-1 FILTER
4合1濾網
(GAP38P-FILTER)



CAT SCRATCHER
貓抓板
(GAP38P-SCRATCHER)



產品尺寸

Product Dimension

534(H) x 281 (W) x 281 (D) mm

上述規格可能因產品修改改良作出修改，恕不另行通知。
Specifications may change due to product improvement. No prior notice will be given.

